
OOG. 0002.XXXIII.2013 

P r o t o k ó ł 

z XXXIII Sesji Rady Gminy Kaźmierz 

28 lutego 2013 r. 
 

 

I. Sprawy organizacyjne. 

XXXIII Sesja Rady Gminy Kaźmierz odbyła się 28 lutego 2013 r. w świetlicy wiejskiej  

w Kiączynie. Na wstępie Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Reinholz podziękował 

sołtysowi i radzie sołeckiej jako gospodarzom wsi za zaproszenie na obrady do ich 

miejscowości.  

Następnie otworzył oficjalnie XXXIII Sesję Rady Gminy Kaźmierz.  

Po stwierdzeniu kworum – obecnych było 15 radnych (listy obecności stanowią załączniki nr 

1, 2, 3 i 4 do protokółu) Przewodniczący przeszedł do odczytania porządku obrad, który radni 

jednogłośnie 15 głosami ,,za” przyjęli (stanowi on załącznik nr 5 do protokółu).  

Następnie radni dokonali wyboru sekretarza sesji. Jednogłośnie 15 głosami ,,za” został 

wybrany radny Tadeusz Mańka. 

Radni także jednogłośnie 15 głosami ,,za” przyjęli bez odczytywania protokół z poprzedniej 

sesji, który jest dostępny do wglądu radnych przez sesją w Biurze Rady oraz na stronie 

internetowej Gminy Kaźmierz. 

 

II. Sprawozdania. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który powiedział, że brał udział  

w przygotowaniu materiałów na dzisiejsze posiedzenie.  

W imieniu nieobecnego Wójta Gminy Wiesława Włodarczaka informację międzysesyjną 

odczytał Zastępca Wójta Pan Marek Jakubowski, stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego 

protokółu. Zastępca wspomniał także, w jakich spotkaniach sam brał udział: 

1) 10 stycznia 2013 r. – zebranie z sołtysami w sprawie opłaty targowej oraz kwestii 

inkasa i budżetów sołectw, 

2) 23 stycznia 2013 r. – spotkanie z organizacjami pozarządowymi, 

3) 24 stycznia 2013 r. - zebranie wiejskie w Kopaninie, 

4) 25 stycznia 2013 r. – Dzień Seniora w Bytyniu, 

5) 6 lutego 2013 r. – spotkanie Lokalnej Grupy Działania w Cerekwicy, 

6) 12 lutego 2013 r. – spotkanie w Związku Międzygminnym Centrum 



Zagospodarowania Odpadów SELEKT w Czempiniu oraz zebranie wiejskie  

w Gorszewicach, 

7) 15 lutego 2013 r. – roczna narada w KP PSP w Szamotułach, 

8) 18 lutego 2013 r. – spotkanie z sołtysami dotyczące deklaracji na odbiór odpadów 

komunalnych, 

9) 22 lutego 1013 r. – Zgromadzenie Związku Międzygminnego SELEKT w Czempiniu, 

i podjęcie uchwał w tym w sprawie warunków świadczenia usług i Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na obszarze działania Związku. 

  

III. Interpelacje i zapytania radnych 

Jako pierwszy pytania zadał radny Grzegorz Skabara: 

1) poruszył kwestię hydrantów – uważa, że większość z nich jest w stanie krytycznym, 

ponieważ nie zostały wymienione. Zapotrzebowanie było robione pisemnie. 

Przypomniał, że ostatnio miało miejsce zaprószenie ognia w budynku komunalnym 

przy ul. Dworcowej w Kaźmierzu; 

2) kolejny temat dotyczył nieodśnieżenia w poniedziałek drogi do Kopaniny. 

Kolejne pytanie zadał radny Daniel Kosicki. Spytał, dlaczego pojazdy z solą nie dojeżdżają 

do końca drogi asfaltowej, tylko zawracają przy ul. Rolnej.  

 

IV. Dyskusje i decyzje. 

W dalszej części sesji radni przeszli do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Projekt pierwszej uchwały dot. zaciągnięcia kredytu na pokrycie części wydatków w ramach 

inwestycji rozbudowy oczyszczalni ścieków w Kiączynie. Omówił ją Skarbnik Tomasz 

Olejnik. Uchwała ta wynika z uchwalonego budżetu, w którym zatwierdzono planowane 

przychody na kwotę 3 577 922,00 zł. Zaciągany kredyt stanowić będzie wkład własny  

w projekt unijny dotyczący w/w inwestycji. Zadanie to jest realizowane w ramach programu 

WRPO. Oznacza to, że przyznane pieniądze otrzymujemy w ramach zaliczkowania. Nie ma 

więc konieczności wydawania pieniędzy gminnych a potem wnioskować o ich zwrot. Chodzi 

tu o kwotę ok. 1 200 000,00 zł. Wkład Gminy będzie w kwocie 3 500 000,00 zł. Dodał, że 

uchwała określa czasookres spłaty kredytu (lata 2013 – 2030) oraz formę jego zabezpieczenia, 

jakim jest weksel inblanco. Radni nie wnieśli uwag, dlatego Przewodniczący Rady odczytał 

uchwałę. Radni przystąpili do głosowania, w wyniku którego jednogłośnie 15 głosami ,,za” 

podjęli: 



 

Uchwałę Nr XXXIII/185/13 

w sprawie zaciągnięcia kredytu na pokrycie części wydatków w ramach inwestycji pn. 

,,Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Kiączynie wraz z siecią kanalizacji sanitarnej  

(tzw. układ Kaźmierz – Kiączyn) – etap I”  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu.  

 

Następna uchwała dotyczyła uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2013 – 2030. Kolejna uchwała, jak referował Skarbnik, wiąże się z dwoma zdarzeniami, otóż 

17 grudnia 2012 r. została podjęta uchwała uchwalająca prognozę finansową. Ponieważ 

jednak Gmina ma zamiar zaciągnąć kredyt ze spłatą do 2030 r. to należy wydłużyć prognozę 

do 2030 roku.  Uchwała podjęta w grudniu zostanie uchylona. Skarbnik wyjaśnił także, że 

obecny projekt został dostosowany do wymogów i wzorca opracowanego przez Ministra 

Finansów. Do tej pory było tak, że to gminy same ustalały kształt WPF, który zawierał kilka 

stron. Według obecnego wzorca będzie miał ich kilkadziesiąt. Na koniec dodał, że 

zaktualizowana została kolumna dotycząca roku 2013 i dostosowana do budżetu. W związku 

z brakiem pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady przeszedł do odczytania uchwały, 

odbyło się głosowanie, w wyniku którego, 15 głosami ,,za” radni podjęli: 

 

Uchwałę Nr XXXIII/186/13 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2013 - 2030  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.  

       

Następna uchwała dotyczyła zmian do budżetu na 2013 r. Zreferował ja również Skarbnik 

Tomasz Olejnik. Na wstępie powiedział, że w międzyczasie Wójt Gminy wydał zarządzenie 

dotyczące zmian do budżetu, w którym przyjęto dotacje na dożywianie, wkład własny do 

inwestycji realizowanej w świetlicy w Dolnym Polu z programu LEADER – 14 789,00 zł 

oraz przekazanie składek do Związku Międzygminnego SELEKT. Obecne zmiany 

spowodowane są: 

 zmianą planu związaną z rozliczeniem zaliczek dotacji przyznanych w roku 2012 na I 

etap rozbudowy kanalizacji Kaźmierz – Kiączyn – dostosowano budżet do tych 

wydatków, 

 zmniejszeniem o kwotę 77 992,00 zł kredytu na sfinansowanie wkładu własnego do 

inwestycji rozbudowy oczyszczalni ścieków, 

 dotacjami w związku z uchwaleniem budżetu państwa (zasiłki stałe, okresowe, 



subwencja oświatowa, którą zmniejszono o ok. 160 000,00 zł), 

 zwiększeniem środków na remont drogi powiatowej Kaźmierz – Góra, 

 wymianą okien i remontem dachu na Szkole Podstawowej w Kaźmierzu, 

 modernizacją mostu na kanale w Witkowicach, 

 zwiększeniem wydatków związanych ze studium Dolne Pole – Chlewiska, 

 przekazaniem pewnych środków finansowych dla Chóru Moniuszko oraz dla zespołu 

Kaźmierzanka na ich bieżącą działalność, 

 zwiększeniem planu dla biblioteki na budowę podjazdu dla osób niepełnosprawnych  

i zakupem wieszaków, 

 remontem dachów na świetlicach w Bytyniu i Radzynach, 

 zmianą spowodowaną zmniejszeniem środków na dokształcanie zawodowe 

nauczycieli, 

 przesunięciem środków z programu COMENIUS na zakup pomocy naukowych, 

dydaktycznych, 

 zaktualizowaniem kwoty rezerwy ogólnej, 

 w związku z przyznanymi dotacjami dla biblioteki, Starostwa Powiatowego zmianie 

ulegnie także załącznik nr 4 do budżetu. 

Radni nie zadawali pytań, dlatego Przewodniczący Rady odczytał uchwałę. Radni przystąpili 

do głosowania, w wyniku którego 15 głosami ,,za”  podjęli: 

 

Uchwałę Nr XXXIII/187/13 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Kaźmierz na 2013 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu.  

 

Kolejna uchwała dotyczyła poboru podatków w drodze inkasa. Przewodniczący Rady 

wyjaśnił, że była ona przeanalizowana na wspólnym posiedzeniu komisji. Przypomniał, że 

zmianie ulega kwota inkasa dla sołtysów - ,,za pobranie podatków inkasentowi przysługuje 

wynagrodzenie w wysokości 7,5 % od zebranych kwot”. Radni nie wnieśli uwag, dlatego 

Przewodniczący odczytał treść uchwały. Radni przystąpili do głosowania, w wyniku którego 

13 głosami ,,za”, 1 głosem ,,przeciw” i 1 głosem ,,wstrzymującym się”  podjęli: 

 

Uchwałę Nr XXXIII/188/13 

w sprawie poboru podatków w drodze inkasa 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu.  



 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków została omówiona przez Zastępcę Wójta Marka Jakubowskiego. 

Wspomniał, że temat był szczegółowo przeanalizowany na wspólnym posiedzeniu komisji.  

Złożony przez Zakład Usług Komunalnych wniosek został poddany weryfikacji, wpłynął  

w terminie, czyli na 70 dni przed wejściem w życie nowych taryf, które będą obowiązywać od 

1 kwietnia. Kolejna bariera to okres 45 dni na podjęcie uchwały od daty wpływu wniosku – 

też została dotrzymana. Stawki przedstawiać będą się następująco: 

 

Taryfowa grupa odbiorców usług 

 

Gospodarstwa 

domowe 

 

Podmioty 

gospodarcze 

 

I. WODA 

1. Cena wody (zł za 1 m
3
) 3,27   3,27 

2. Opłata abonamentowa  (zł/m-c): 

 2a. odbiorcy rozliczani wg odczytu z  wodomierzy 

(za 1 punkt pomiarowy) 

2,87 2,87 

 2b. odbiorcy rozliczani ryczałtowo 

(za 1 punkt rozliczeniowy) 

0,98 - 

 

II. ŚCIEKI 

1. Cena za 1 m
3 

ścieków (zł za 1 m
3
) 5,26 5,26 

2. Opłata abonamentowa  (zł/m-c) 2,39 2,39 

  

Dodał na koniec, że skoro skalkulowane koszty wskazują na możliwość utrzymania 

dotychczasowej ceny wody, jako powszechnej usługi dla naszego społeczeństwa, to należy się 

z tego cieszyć. Podziękował Pani Dyrektor ZUK za podejmowanie działań, które pozwolą na 

to, że mieszkańcy nie będą ponosić większych opłat. Z uwagi na brak pytań ze strony 

radnych, Przewodniczący Rady odczytał uchwałę. Radni przystąpili do głosowania,  

w wyniku którego 14 głosami ,,za” i 1 głosem ,,wstrzymującym się”  podjęli: 

 

Uchwałę Nr XXXIII/189/13 

w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu.  

 



Uchwała ostatnia dotyczyła uchylenia niektórych uchwał o przystąpieniu do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Przewodniczący Rady powiedział, że 

dziś na sesji jest nieobecna Pani Beata Jeziorna, a uchwała była referowana na wspólnej 

komisji, dlatego krótko powie o niej Zastępca Wójta. Pan Jakubowski odczytał zapisy 

uzasadnienia do uchwały: 

,,Uchylenie niżej wymienionych uchwał  w sprawie  sporządzenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego spowodowane jest:  

1) uchwały Nr XLIV/220/98 Rady Gminy Kaźmierz z dnia 13 czerwca 1998r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kaźmierz we wsi Nowa Wieś – Kaźmierz rej. ulicy 

Nowowiejskiej - zmianą  nazwy miejscowości z m. Nowa Wieś na m. Kaźmierz  

a tym samym zmianą numeracji geodezyjnej działek ; 

2) uchwały Nr XLIV/274/02 Rady Gminy Kaźmierz z dnia 5 października 2002r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kaźmierz we wsi Kopanina oraz opracowania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego we wsi Kopanina Przylesie II - zmianą 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy oraz  

wycofaniem przez właściciela działki wniosku o sporządzenie planu miejscowego ;  

3) uchwały Nr XXI/134/04 Rady Gminy Kaźmierz z dnia 18 czerwca 2004r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Kopanina rejon I - zmianą studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy oraz  wycofaniem przez 

właściciela działki wniosku o sporządzenie planu miejscowego; 

4) uchwały Nr L/286/06 Rady Gminy Kaźmierz z dnia 10 sierpnia 2006r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Kaźmierz rej. ul. Konopnickiej i Dolnej dla działek nr ewid. 54/13, 54/11, 55/23, 56/9, 

54/14, 54/15 i części działek nr 37, 50, 51, 52, 53, 54/16, 55/24, 56/10, 58/3 – nie 

wyrażeniem  zgody  przez Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi na zmianę  przeznaczenia 

gruntów rolnych i leśnych na  nierolne i nieleśne Decyzja  z dnia 1 października 2008r. 

– sygnatura sprawy GZ.tr.057-602-255-1/08); 

5) uchwały Nr LIV/317/10 Rady Gminy Kaźmierz z dnia 28 września 2010r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Kaźmierz – Kiączyn, rejon ul. Poznańskiej i Dolnej -  wycofaniem 



przez właścicieli nieruchomości złożonych wniosków o zmianę obowiązującego planu 

miejscowego.” 

Radni nie mieli pytań, dlatego Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Następnie radni 

przystąpili do głosowania, w wyniku którego 15 głosami ,,za” podjęli:  

 

Uchwałę Nr XXXIII/190/13 

w sprawie uchylenia uchwał o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego 

 

 

Uchwały stanowią załączniki nr 12 do niniejszego protokółu.  

 

Na tym temat uchwał został wyczerpany. 

 

V. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Na pytania zadane przez radnego Grzegorza Skabarę odpowiedziała Dyrektor Zakładu Usług 

Komunalnych Pani Ewa Spychała. Wyjaśniła, że odśnieżanie wykonywane jest 

systematycznie, dlatego te drogi, które się udało zostały odśnieżone, w ciągu dnia zostało 

usunięte błoto pośniegowe. Jeżeli chodzi o hydranty, to np. w miejscowości Chlewiska 

należałoby przebudować sieć, dlatego tam wymiana nie została zrealizowana. Dodała, że na 

terenie Gminy postawiono nowe 22 hydranty. Kwestie te dotyczą nie tylko wymiany, ale 

także napraw. Natomiast hydrant przy budynku komunalnym w Kaźmierzu nie został 

wymieniony z przyczyn technicznych, o budynek też nie należy się martwić, ponieważ  

w okolicy znajdują się sprawne hydranty oraz jednostka ochotniczej straży pożarnej. Pani 

Dyrektor rozważa jednak założenie dodatkowo czujnika na dym. Odpowiadając także na 

pytanie radnego Daniela Kosickiego powiedziała, że sprawdzi na GPS dokąd dojechał sprzęt  

i wyjaśni, dlaczego zadanie nie zostało wykonane. Radny Skabara wracając do tematu 

powiedział, że można zaznaczyć hydranty niesprawne. Pani Dyrektor Spychała powiedziała, 

że problem tkwi w tym, że niektóre nowo ustawione hydranty są dewastowane. Chciałaby 

więc uczulić strażaków, ponieważ osoby dewastujące odkręcają końcówki do węży. Radny 

Andrzej Marciniak dodał, że rozumie pytanie o hydranty, gdyż komendant gminny 

uczestniczy w zebraniach strażackich, na których poruszane są tematy hydrantów. Jeżeli 

chodzi o Chlewiska to końcowy hydrant jest przede wszystkim pożarowy. Wspomniał, że jak 

są problemy z wodą we wsi to jest ona koloru ,,rdzawego”. Jest tam końcowy fragment 

wodociągu. Pani Dyrektor ZUK wyjaśniła, że nie jest wykluczone, że będzie tam coś robione, 

potrzeba tylko większych nakładów, ponieważ ta inwestycja będzie się wiązała z przebudową 



sieci. Radny Marciniak powiedział, że rozmawiał już na ten temat z Wójtem Gminy.    

 

VI. Wolne głosy i informacje. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który odczytał wyrok Trybunału 

Konstytucyjnego na który powołują się mieszkańcy budynków przy ul. Dworcowej  

i ul. B. Prusa w piśmie dotyczącym umożliwienia nabycia im mieszkań, które kiedyś były 

zakładowymi, a który dotyczy de facto mieszkań spółdzielczych. Dodał, że odpowiedź do 

mieszkańców zostanie przygotowana przez radcę prawnego.  

Radny Daniel Kosicki spytał, jak wygląda w obecnej chwili kwestia finansowania dowozów 

dzieci do szkół, o co pytał przy okazji poprzedniego posiedzenia komisji. Skarbnik 

powiedział, że przygotuje wydatki i przekaże do Biura Rady Gminy.  

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do przybyłych na sesję przedstawicieli 

Stowarzyszenia Radzyny. Powiedział, że kwestia ich prośby o poparcie protestu przeciwko 

budowie budynków inwentarskich do tuczu brojlerów w Radzynach została omówiona na 

wczorajszym posiedzeniu komisji. Nie może jednak przekazać żadnych informacji, ponieważ 

nie ma jeszcze wydanej decyzji Wójta w tej sprawie. Jeden z przedstawicieli stowarzyszenia 

przybyłych na sesje zadał pytanie Pani Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych, czy jednostka 

będzie w stanie zapewnić wodę dla wsi i czy nie będzie w związku z wyżej wspomnianą 

inwestycją spadków ciśnienia wody. Pani Dyrektor odpowiedziała, że ciśnienie wody będzie 

zapewnione w stosunku do parametrów projektu (określonych we wniosku). 

Głos zabrał także mieszkaniec Kaźmierza, z osiedla za torami, który spytał, czy w urzędzie 

gminy jest osoba odpowiedzialna za bezpieczeństwo i oznakowanie dróg. Przytoczył 

przykłady oznakowania ul. Orzeszkowej czy Żeromskiego, nie ma jednak oznakowania  

przy ul. Powstańców Wielkopolskich czy M. Reja. Dodał także, że w dniu 7 lutego 2013 r. nie 

było odśnieżone i posypane solą ani piaskiem na ,,zatorzu”. Małe dzieci nie mogły przejść 

bezpiecznie do domów. Odpowiedzi na kwestię oznakowania dróg udzielił Zastępca Wójta, 

który powiedział, że jest osoba w urzędzie, która zajmuje się tą tematyką. Jednak 

oznakowanie dróg jest uzależnione od zarządcy drogi, w przypadku dróg powiatowych bada 

to komisja bezpieczeństwa. Jednak w przypadku nieoznakowania wiadomo, że obowiązuje 

reguła tzw. ,,prawej ręki”. Zapewnił, że temat zostanie przekazany właściwej osobie. 

Przewodniczący Rady zabierając głos przyznał, że wiele zależy też od kultury jazdy, 

należałoby w tym temacie uczulić także lokalną policję. Są osoby, które uważają, że każda 

przeszkoda jest jakby z gumy i nic nikomu nie może się stać.  

Wracając do tematu budowy budynków inwentarskich do tuczu brojlerów w Radzynach, 



przedstawiciele stowarzyszenia spytali, czy mogą oczekiwać pisemnej odpowiedzi od Rady 

Gminy. Przewodniczący Rady przyznał, że rada nie ma prawa wypowiadania się  

w tej kwestii. Sprawa prowadzona jest pomiędzy urzędem gminy a osobą prywatną. Radni 

mogą mieć jedynie swoje własne opinie – prywatne, ale nie mają obowiązku podejmowania 

tematu pod głosowanie. Dodał, że zdania radnych były podzielone w tej sprawie.  

Głos zabrali przybyli także na sesję mieszkańcy Kiączyna, którzy poruszyli kwestię 

niedawnego potrącenia dziecka na jednej z głównych ulic i pytają, czy byłaby możliwość 

zamieszczenia na niej progów zwalniających. Zaznaczyli, że w kierunku na Dolne Pole są 

założone. Przewodniczący Rady powiedział, że z progami zwalniającymi cyt. ,, to trochę nie 

wypał”, ale może postawienie znaku ograniczającego prędkość pozwoli na to, że ktoś się do 

niego dostosuje. Jeden z mieszkańców poruszył także kwestię inwestycji rozbudowy 

oczyszczalni ścieków w Kiączynie. Pyta, czy ktoś zainteresował się tym, co dzieje się pod 

blokami, gdzie niszczona jest sieć kanalizacyjna, która może się załamać. Zawraca tam 

bowiem ciężki sprzęt. Nastąpiła dyskusja. Pani Dyrektor ZUK powiedziała, że na tę 

inwestycję ona nie ma wpływu. Sama także zgłaszała już ten problem. Przewodniczący Rady 

przyznał, że jest problem z firmą, która wykonuje zadanie rozbudowy od samego początku. 

Zbliża się termin oddania do użytku inwestycji, a prace są daleko w tyle.            

 

VII. Zakończenie obrad Rady Gminy Kaźmierz. 

Przewodniczący Rady zakończył obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Kaźmierz o godzinie 

20.00 dziękując wszystkim za przybycie.   

 

Protokołowała: 

                                                  Obradom przewodniczył: 

       Przewodniczący Rady Gminy 

                Grzegorz Reinholz 

 

 

 

 

 

 

 
Treść w/w uchwał i informacji międzysesyjnej Wójta Gminy jest dostępna w Biuletynie Informacji 

Publicznej Gminy Kaźmierz www.kazmierz.biuletyn.net. 
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